

Working together

The ENPI e-bulletin

Programmes et projets

SUD

12 millions d'euros pour encourager les investissements dans le sud de la Méditerranée

Le projet "Invest in Med" vient d'être lancé. Ce nouveau projet de 12 millions d'euros cofinancé par la Commission Européenne (9 millions) vise à encourager les investissements européens dans la région et à tisser des relations solides entre les entreprises des deux rives. Il devrait accroître le volume et la qualité des investissements et du commerce Euro-Méditerranéen et contribuer à un développement économique durable de la région. Le projet qui durera 36 mois implique les 27 pays de l'Union Européenne et les 9 pays partenaires du sud: Algérie, Egypte, Israël, Jordanie, Liban, Maroc, Autorité Palestinienne, Syrie et Tunisie. Invest in Med est géré par un consortium composé du réseau ANIMA, Eurochambres, UMCE/Business Med, GTZ, UNIDO et Euroméditerranée."

http://www.animaweb.org/uploads/File/CP_InvestInMed_FR18Apr08.pdf

Programmes and projects

SOUTH

New €12 million project to boost EU-Med investment relations

On 18 April "Invest in Med", a new €12 million project – co-financed by the European Commission (9 million) was launched. It aims at encouraging European investments in the Mediterranean region and developing solid links between Med companies and their European counterparts. The project – which will run for 36 months involving 27 EU Member States and 9 Southern ENPI partner countries (Algeria, Egypt, Israel, Jordan, Lebanon, Morocco, the Palestinian Authority, Syria and Tunisia) – has the ambition to foster an increased volume and quality of Euro-Mediterranean trade and foreign direct investment, as well as to contribute to the sustainable economic development of the area. Invest in Med is managed by a consortium composed of the ANIMA network, Eurochambres, UMCE/Business Med, GTZ, UNIDO et Euroméditerranée.

http://www.animaweb.org/uploads/File/PR_InvestInMed_EN18Apr08.pdf